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Verslag van de openbare vergadering van het algemeen bestuur van Recreatieschap Twiske-Waterland, 
gehouden op 11 mei 2022, 12.30 – 14.30 uur stadhuis Zaanstad, Stadhuisplein 100, Zaandam.

Fysiek aanwezig:
Mevrouw S. Groenewoud - Gemeente Amsterdam (voorzitter)
Mevrouw I. Zaal - Provincie Noord-Holland (bestuurslid)
De heer W. Breunesse - Gemeente Zaanstad (bestuurslid)
De heer R.J. Monen - Gemeente Oostzaan (bestuurslid)
De heer M.T.A. Hegger - Gemeente Purmerend (bestuurslid)
De heer H. Boland - Gemeente Waterland (bestuurslid)
De heer J. Schalkwijk - Gemeente Wormerland (bestuurslid)
De heer J. Balduk - Bestuursbureau Recreatieschappen (bestuurssecretaris)
De heer J. Gilliam - RNH (directeur)
De heer K. Rood - RNH (programmamanager)
De heer D. Wals - RNH (locatiebeheerder)
De heer T. van der Klei - RNH (programma-adviseur)
Mevrouw A. Bruinsma - Allround Officemanagement (verslaglegging)

Digitaal aanwezig:
Mevrouw S. Klitsie - Provincie Noord-Holland (adviseur)

Afwezig
De heer E. Heinrich - Gemeente Landsmeer (bestuurslid)
De heer H. Schütt - Gemeente Edam-Volendam (bestuurslid)

1 OPENING OPENBARE VERGADERING EN VASTSTELLING AGENDA

De voorzitter, mevrouw Groenewoud, opent de vergadering om 12.30 uur en heet de aanwezigen van 
harte welkom in de collegekamer van de gemeente Zaanstad. Afmelding is ontvangen van de heer 
Schütt van de gemeente Edam-Volendam en de heer Heinrich van de gemeente Landsmeer. 

Op 16 maart jl. hebben de verkiezingen plaatsgevonden. Voor sommige wethouders is dit mogelijk de 
laatste vergadering. Voor mevrouw Groenewoud geldt dat zij deze vergadering vandaag voor het laatst 
voorzit. 

Vaststelling agenda
De agenda is akkoord en wordt ongewijzigd vastgesteld. 

1 a INSPREKERS 

Er hebben zich geen insprekers gemeld voor deze openbare vergadering. 

2 a CONCEPT VERSLAG AB TWISKE WATERLAND d.d. 2 DECEMBER 2021

TEKSTUEEL: geen op- of aanmerkingen. 

NAAR AANLEIDING VAN: 

Bijlage 1 Nota zienswijzen organisatieverordening toegevoegd iBabs na AB TW 2 december 2021. Hier 
zijn geen opmerkingen over. 

Het algemeen bestuur besluit het verslag vast te stellen. 
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2 b MEDEDELING HIGHLIGHTS EN ACTIES NAAR AANLEIDING VAN HET VOORZITTERSOVERLEG VAN 2 
FEBRUARI 2022

De voorzitter licht toe dat in het voorzittersoverleg een aantal onderwerpen aan de orde zijn geweest 
die puntsgewijs zijn benoemd. Tegelijkertijd is ook aangegeven hoe deze punten zijn doorgeleid naar 
deze AB vergadering. Op dit moment is er geen verdere toelichting nodig; dit vindt eventueel bij de 
agendapunten zelf plaats. 

Het algemeen bestuur neemt kennis van de belangrijkste onderwerpen die besproken zijn in het 
voorzittersoverleg van 2 februari 2022 en de wijze waarop dit terugkomt op de bestuurlijke agenda 
van Twiske-Waterland. 

3 INGEKOMEN STUKKEN

3a LIJST INGEKOMEN STUKKEN  

Het algemeen bestuur besluit het overzicht van ingekomen stukken voor kennisgeving aan te nemen. 

3b VOORSTEL REACTIE OP DE ONTVANGEN ZIENSWIJZEN KADERNOTA 2023

De voorzitter vraagt of er nog op- of aanmerkingen zijn. 

De heer Breunesse licht toe dat bij de ingediende zienswijzen ook een motie zit die door de 
gemeenteraad van Zaanstad is aangenomen. Dit betreft een boodschap richting het politieke debat als 
festivals in de gemeente Oostzaan plaatsvinden. De strekking van de motie is dat er al langere tijd in 
Oostzaan een discussie plaatsvindt over de festivals. De zorg van de gemeenteraad is dat besluiten die 
rechtsgeldig genomen mogen worden door de gemeente Oostzaan over het wel of niet doorgaan van 
festivals impact kunnen hebben op de financiële huishouding van dit recreatieschap. Gemeente 
Zaanstad is een belangrijke participant met een grote participantenbijdrage en de boodschap van de 
gemeenteraad van Zaanstad is om het signaal af te geven dat zij in principe niet akkoord is met 
besluiten die afwijken van besluiten die in het Ambitiedocument zijn opgenomen. Daarnaast is de 
boodschap van de gemeenteraad dat de opgebouwde reserves in het recreatieschap niet bedoeld zijn 
om eventuele “gaten”, die er ontstaan in de exploitatie door het wegvallen van festivals, te dichten. 
De zorg van de gemeenteraad is dat dit financiële implicaties kan hebben die ertoe leiden dat in de 
begroting andere beslissingen genomen moeten worden. Het is belangrijk deze zorg hier expliciet aan 
de orde te stellen. De heer Breunesse stelt voor om bij de afhandeling van de zienswijze en de reactie 
in de bijgaande brief even expliciet te melden dat dit punt is besproken, maar dat dit niet heeft geleid 
tot veranderingen in de financiële stukken. 

De voorzitter vertelt dat er in het recente verleden vanuit het AB een brief is verstuurd als reactie op 
de discussie die gaande was in Oostzaan ten aanzien van festivals. Hier wordt ook het 
Ambitiedocument in aangehaald, waarbij recreatie en natuur in balans moeten zijn. Eén van de 
opgaven is om een zoneringskaart te realiseren waarin onder andere wordt gekeken hoe om te gaan 
met festivals en waar wat wel en wat niet mogelijk is. Dit moet ook in lijn zijn met de Omgevingsvisie 
die met elkaar wordt gerealiseerd. Dit is een opgave die bij het bevoegd gezag van de gemeente zelf 
ligt, maar het recreatieschap heeft de gemeente wel gewezen op het Ambitiedocument dat ook door 
Oostzaan en Landsmeer is onderschreven en dat het AB hieraan wil vasthouden. 

De heer Monen zit hier in de hoedanigheid van demissionair wethouder met o.a. de portefeuille 
recreatieschap Twiske Waterland. De heer Monen heeft de discussie nauwgezet gevolgd en ook 
gekeken naar de reactie van de gemeenteraad van Oostzaan op de motie van de gemeente Zaanstad. 
Hier is in eerste aanleg kennis van genomen, maar niet meer dan dat. Dit heeft er ook mee te maken 
dat deze binnenkwam op het moment van de verkiezingen. De verkiezingen zijn inmiddels gelopen en 
op dit moment wordt er gewerkt aan een Coalitieakkoord en de verwachting is dat hier eind volgende 
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week meer duidelijkheid over is. De heer Monen verwacht dat het standpunt van de gemeenteraad 
van Oostzaan enigszins zal schuiven ten opzichte van de eerdere insteek die gekozen is. Het is daarom 
verstandig even af te wachten wat de uitkomst van het Akkoord is op dit onderdeel. De heer Monen 
vindt dat dit punt nog op een serieuze wijze terug moet komen in het AB, omdat er niet alleen binnen 
Oostzaan veel discussie plaatsvindt over dit onderwerp, maar dat dit in Landsmeer ook het geval is. 
Een meerderheid van de raad lijkt daar ook geen festivals meer in dit gebied te willen. De heer Monen 
is niet op de hoogte van de uitkomst van de coalitieonderhandelingen in Landsmeer, maar de 
verwachting van de heer Monen is dat het standpunt van Landsmeer na de verkiezingen niet heel veel 
veranderd zal zijn. 
De heer Monen begrijpt uit de stukken dat nog een keer apart geagendeerd wordt hoe om te gaan met 
festivals in ’t Twiske. Dit is heel verstandig, omdat er nog veel losse eindjes liggen die hierbij betrokken 
moeten worden. Als voorbeeld noemt de heer Monen dat er ecologische onderzoeken zijn uitgevoerd, 
waarvan een mooi rapport is verschenen. Dit geeft veel aanknopingspunten voor beleid. Op één 
onderdeel is het rapport niet zo helder, namelijk of er wel of geen festivals in ’t Twiske plaats kunnen 
vinden. Dit losse eindje moet nog worden opgelost om duidelijkheid te kunnen bieden wat er wel en 
wat er niet in het gebied mogelijk is. Het zou verstandig zijn hier nog veel aandacht aan te schenken en 
dit te agenderen. 

De voorzitter heeft het signaal over festivals ook uit Landsmeer gehoord. Dit discussiepunt bestaat al 
langer en daarom is in het Ambitiedocument en het Uitvoeringsprogramma opgenomen dat er een 
zonering opgesteld moet worden waaruit blijkt waar wat wel en waar wat niet mogelijk is. Hier wordt 
hard aan gewerkt. 

Gedeputeerde mevrouw Zaal heeft al eerder gezegd dat de aanzienlijke bijdrage van de provincie in 
Twiske Waterland voor recreatie is bedoeld. De provincie vindt het heel belangrijk dat alle vormen van 
recreatie die passen binnen de ecologische grenzen in het Natuurbeheerplan mogelijk moeten zijn. 
Hier horen uitdrukkelijk ook festivals bij. Mevrouw Zaal is ook zwaar teleurgesteld in de beslissing van 
ID&T en heeft het gevoel dat dit samenhangt met alle commotie. Verder wil zij aangeven dat als de 
opstelling van Landsmeer en Oostzaak zo blijft dat er discussie gevoerd zou moeten worden of dit 
gebied wel als recreatiegebied beschouwd kan worden. Als het om een natuurgebied gaat, dan gaan 
de middelen die bedoeld zijn voor recreatie naar elders. 
Overigens is mevrouw Zaal ook blij met natuur en binnenkort wordt de uitslag van een onderzoek 
gepubliceerd waaruit blijkt dat er in Noord Holland onvoldoende ruimte is voor recreatie. Zij maakt 
zich zorgen dat gebieden zo worden ingeperkt waardoor inwoners niet meer in de gelegenheid worden 
gesteld om intensief te recreëren. Zij ziet ook geen mogelijkheden waar dit anders zou kunnen en vindt 
dit zorgwekkend. 

De heer Hegger sluit zich volledig aan bij de opmerkingen van de gedeputeerde. Vanuit de gemeente 
Purmerend is dit ook al meerdere keren aangegeven en de heer Hegger heeft hiertoe ook de opdracht 
vanuit de gemeenteraad meegekregen. Morgen wordt de begroting 2023 in de gemeenteraad 
behandeld en er kan nog een zienswijze binnenkomen. Het voorstel vanuit het college is dat er een 
zienswijze komt waarin akkoord wordt gegaan, maar het zou kunnen dat de gemeenteraad anders 
besluit. Vanuit verschillende partijen is al eerder aangegeven dat het onacceptabel is als recreatie 
onder druk komt te staan en er geen evenementen mogelijk zijn. Evenementen leveren ook geld op 
dat weer aan het recreatieschap wordt besteed. Dit is zwaarwegend en daarom wordt ook in het 
Coalitieakkoord gekeken of het voor de gemeente Purmerend nog wel rendabel is. Ook als wordt 
gekeken wat geïnvesteerd wordt in het recreatieschap. Nagedacht wordt of Purmerend nog wel mee 
wil doen of dat Purmerend het bedrag naar beneden wil bijstellen. Hiermee komt de 
gemeenschappelijke regeling in het geding en daarom zou het ook kunnen zijn dat ervoor wordt 
gekozen uit de regeling te stappen. 

De heer Schalkwijk geeft aan dat het sentiment in Wormerland niet anders is dan door de heer 
Breunesse en de heer Hegger verwoord. Meerdere keren is al aangegeven dat als er niets meer 
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mogelijk is in het kader van festivals dat partijen dan willen heroverwegen – zoals zij dit al hebben 
uitgesproken in de raad – of zij in het schap willen blijven. De heer Schalkwijk heeft het voorbeeld 
gegeven dat jaren geleden toen de heer Jaap Bond nog gedeputeerde was er ook discussie was over 
middelen van een ander schap en dat de gedeputeerde toen gezegd heeft dat het niet erg is als 
gemeenten niet willen betalen, maar dat het gebied dan wordt teruggegeven aan Staatsbosbeheer. Dit 
betekent dan dat recreatie wegvalt. Tot nu toe heeft de heer Schalkwijk dit voorkomen door aan te 
geven dat het ook door inwoners van Wormerland intensief wordt gebruikt voor recreatie. Als die 
mogelijkheid wegvalt, dan wordt dit lastig. Verder wil de heer Schalkwijk zich aansluiten bij de 
opmerkingen van de heer Breunesse wat betreft de middelen, omdat ook de gemeente Wormerland 
er op tegen is als de middelen van het recreatieschap op een andere manier worden uitgegeven dan 
waarvoor deze bedoeld zijn. 

De heer Boland vindt het verstandig het een keer goed met elkaar door te spreken. 

De heer Breunesse zegt dat het sentiment van mogelijk uit de regeling stappen of iets dergelijks niet in 
Zaanstad als zodanig is geuit, maar wil oproepen om te zorgen dat de discussie over het recreatieschap 
niet verengd wordt tot alleen het wel of niet houden van festivals in ’t Twiske. Recreatie is vele malen 
breder dan een paar festivals in het jaar. Verder is het belangrijk duidelijk te maken dat het gebied 
Twiske Waterland is en dat recreatieactiviteiten breder zijn dan festivals. 
Helder is dat conform het Ambitiedocument festivals moeten kunnen plaatsvinden en daarnaast is het 
goed ecologisch onderzoek te doen om een antwoord te krijgen op de zonering. Voorkomen moet 
worden dat recreatie en festivals als hetzelfde worden beschouwd. Belangrijk is de recreatieopgave 
breder te zien. 

De voorzitter geeft als reactie vanuit de gemeente Amsterdam dat recreëren breder is dan alleen 
festivals. Dit is ook zo omschreven in het Ambitiedocument. Belangrijk is de discussie te blijven voeren 
op basis van feiten die binnenkort op tafel komen over wat er wel niet mogelijk is. Vervolgens kan hier 
invulling aan worden gegeven. Het zou erg jammer zijn als geconcludeerd moet worden dat meerdere 
partijen uit de gemeenschappelijke regeling stappen. De voorzitter roept daarom op om het 
Ambitiedocument en het Uitvoeringsprogramma dat met elkaar is opgesteld te blijven volgen. Op basis 
hiervan komt de zonering op tafel en kan discussie worden gevoerd op feiten wat waar wel en waar 
niet mogelijk is. 
De heer Hegger beaamt dat dit uiteraard de basis is, maar als reactie op Oostzaan en Landsmeer heeft 
hij al eerder aangegeven dat het niet zo kan zijn dat als men in een gemeenschappelijke regeling zit dat 
één of twee gemeenteraden andere besluiten nemen. 
De heer Monen denkt dat het goed is nog een keer kritisch te kijken naar uitvoerbaarheid gebaseerd 
op feiten. Ingewikkeld is dat de omgeving door blijft zeuren zolang er op een aantal finale punten geen 
duidelijkheid is. Belangrijk is deze feiten bij elkaar te zetten en dan een wijs besluit te nemen waar wat 
wordt toegestaan. De heer Monen heeft de hoopvolle verwachting dat de gemeenteraad van Oostzaan 
hier dan aan meewerkt. 

De voorzitter stelt voor om aan de brief nog een paar zinnen toe te voegen, waarin wordt gerefereerd 
aan de eerder verstuurde brief aan de gemeente Oostzaan en dat wordt aangegeven dat er een 
Zoneringskaart, met feiten waarop natuur en recreatie in balans zijn wordt opgesteld. 
De heer Monen geeft aan dat belangrijk is dat ook expliciet wordt vermeld dat de Zoneringskaart apart 
wordt geagendeerd. Gedeputeerde mevrouw Zaal merkt op dat hier ook het Evenementenbeleid bij 
betrokken moet worden, omdat ook wandelevenementen en watersport hieronder kunnen vallen. 

De heer Boland merkt op dat nu wordt gesproken over de motie, maar dat er een hele zienswijze is 
ingediend door de gemeente Zaanstad en gemeente Oostzaan is ingediend en dat er alleen staat dat 
het niet gevolgd wordt, maar niet wordt toegelicht waarom niet. 
De heer Rood beaamt dat het handig is om in het voorstel de reden waarom de zienswijzen geen 
aanleiding geven tot aanpassing te vermelden. 
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De voorzitter vraagt of het AB akkoord gaat als zij met de heer Rood kijkt naar de bewoording die wordt 
toegevoegd m.b.t. de discussie over evenementen en een nadere toelichting op de zienswijzen en dit 
verder ter verificatie aan het DB voor te leggen. Het AB gaat hiermee akkoord. 
Geconstateerd wordt verder: “bestaand beleid, blijft bestaand beleid” en dit geldt op een aantal 
fronten voor het evenementenbeleid en ook voor het benutten van de reserves. 

De heer Monen doet nog een mededeling over de stand van zaken van het Lentekabinet waarvoor 
door de provincie pas afgelopen maandag een natuurvergunning is verstrekt. Hierdoor kan de 
gemeente nu pas de vergunningaanvraag in behandeling nemen en mogelijk levert dit problemen op 
met de bezwaarprocedure en mogelijk levert dit commotie op. De verwachting is dat de gemeente 
Oostzaan in de loop van volgende week contact heeft met het schap om het een en ander af te 
stemmen. 

Het algemeen bestuur besluit 
1. Dat de reacties van de participanten geen aanleiding geven tot inhoudelijke wijzigingen van 

het programma en de dekking van de begroting 2023; 
2. Op de binnengekomen reacties per (na deze vergadering door de heer Rood en de voorzitter 

aangepaste en door het DB geaccordeerde) brief te reageren. 

4 VISIE EN UITVOERINGSPROGRAMMA 

4 a VOORSTEL INVESTERINGSSTRATEGIE UITVOERINGSPROGRAMMA

De voorzitter licht toe dat voor de financiering van een deel van de projecten in 2022 en 2023 alleen 
nog een raming beschikbaar was. Met dit voorstel worden ook budgetten beschikbaar gesteld. 
Hiermee zijn de inhoud van het programma en de ramingen geactualiseerd en kunnen de projecten 
worden uitgevoerd. De bedragen zijn gespecificeerd in de bijlagen. Na deze behandeling wordt een 
drietal projecten uit het Uitvoeringsprogramma specifiek aan de orde gesteld. 

De voorzitter geeft aan dat de heer Schalkwijk de rol van portefeuillehouder financiën op zich heeft 
genomen en vraagt of er nog een behoefte is hier een toelichting op te geven. De heer Schalkwijk zegt 
dat een en ander klopt met de eerdere raming. 

Het algemeen bestuur besluit 
1. Kennis te nemen van de jaarlijkse evaluatie van het uitvoeringsprogramma in het najaar;
2. In te stemmen met dekken van de kosten voor 2022 en 2023 ad € 368.065; 
3. Kennis te nemen dat de dekking van project 7 in een apart voorstel wordt aangeboden;
4. RNH opdracht te geven de kosten van projecten 6, 13, 14, 15, 16 en 17 nader te begroten en 

bij begrotingswijziging 2023 op te voeren. 

4 b VOORSTEL HEROPENING EN BEHEEROVERDRACHT SCHANSZICHTPAD 

De heer Breunesse geeft aan dat dit een prachtig pad is waar al jaren niet overheen kan worden 
gelopen tot grote teleurstelling van velen. Bijna twee jaar geleden is er een principebesluit genomen 
om het pad en een aantal bruggen te herstellen. Dit is nu financieel uitgewerkt, met veel bijdragen van 
veel partijen waaronder de provincie, gemeenten en recreatieschap. Het voorstel is onderdeel van het 
Uitvoeringsprogramma, waarmee dit een concrete uitvoering is van hetgeen eerder is afgesproken. Op 
de vraag wanneer het opengaat blijken er nog wat issues te zijn met vergunningverlening die nog 
moeten worden opgelost. 

De voorzitter geeft vanuit de gemeente Amsterdam de vraag mee of er gekeken is naar 
vervangingsinvesteringen, omdat dit niet in de stukken terug is gezien. Dit is een aandachtspunt voor 
de gemeente Zaanstad om hier nog naar te kijken. 

Het algemeen bestuur besluit
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1. Kennis te nemen van de aanleiding voor heropening en het in beheernemen van het 
Schanszichtpad;

2. Kennis te nemen van de status van de bijdrage van het recreatieschap, de bijdragen van 
derden en de mogelijkheden voor subsidie; 

3. In te stemmen met de eenmalige bijdrage van Twiske-Waterland ad € 180.000,-- uit het 
budget van het uitvoeringsprogramma; 

4. In te stemmen met de beheeroverdracht en de structurele beheerlasten plm € 17.000,-- te 
dekken uit de lopende begroting. 

4 c MEDEDELING OPLEVERING ECOLOGISCH BEHEERPLAN 

De voorzitter licht toe dat in 2020 opdracht is gegeven voor het opstellen van een ecologisch 
beheerplan voor Het Twiske. Het onderzoek was drieledig, namelijk het onderzoeken van de 
geschiedenis, de huidige stand van de fauna-ontwikkeling; en zonering: of het huidige gebruik nog op 
de locaties past; plus het toetsen van het huidige beheer. 

Het onderzoek in het ecologisch beheerplan is nu opgeleverd en in het DB is besproken om dit als 
belangrijke input mee te nemen voor het zoneringsonderzoek. 

De heer Hegger vindt het een mooi onderzoek, maar vindt opvallend dat als gekeken wordt naar het 
aantal en de soorten dat het beheer het belangrijkste is. Zijdelings werd ook aangegeven dat 
evenementen van invloed “zouden” kunnen zijn. Het is nog een uitdaging hoe om te gaan met beheer, 
omdat hierbij een keuze moet worden gemaakt welke soorten men in dit gebied wil bedienen. Hierbij 
moet ook gekeken worden wat vanuit het verleden van belang is. Het gebied is niet op een natuurlijke 
wijze opgezet, omdat het om een zandwinningsgebied gaat dat voor recreatie is ingericht. Nu wordt 
eigenlijk weer meer richting natuur gedacht en de vraag is dan of het echt een recreatieschap is of een 
natuurgebied wordt. Het lijkt alsof de conclusies uit het rapport een beetje richting natuurgebied 
duwen en de heer Hegger heeft hier zorgen over. 

De voorzitter vindt dit helder en zegt dat het daarom ook meegenomen moet worden in het grotere 
geheel van de Zoneringskaart. Belangrijk is dat er balans is tussen natuur en recreatie. De heer Hegger 
ziet dat er wat het beheer betreft belangrijke keuzemogelijkheden zijn, maar die zijn nu nog niet 
voorgeschoteld. 

De heer Schalkwijk constateert dat het een omvangrijk rapport is, maar vraagt zich af of de conclusies 
voldoende helder zijn om hiermee aan de slag te gaan. Verder onderzoek lijkt nodig en de vraag is ook 
of festivals wel of geen schade doen aan de aanwezigheid van diersoorten etc. Als men het rapport 
naar buiten brengt zonder conclusies van de kant van het recreatieschap, dan zou dit verwarring 
kunnen opleveren en een negatief imago dat niet helpt in de discussie over de toekomst. 

De heer Boland zegt dat deze verwarring er nu al enigszins is bij hem, omdat in het voorstel staat: “de 
uitkomsten van het ecologisch beheerplan bevestigen de noodzaak van bestaande 
beheermaatregelen”. Wil dit zeggen dat men het moet houden zoals het is of gaat het deels om 
bestaande maatregelen en deels andere dingen en waarom dan? Verder wordt er iets vermeld over 
het gebruik bij Natura2000 beheerplannen en wordt een aantal maatregelen opgesomd. De vraag is of 
dit nieuwe maatregelen zijn en of hier besluiten over genomen zijn. Dit kan niet worden teruggelezen 
in de rapporten. 

De heer Monen zegt in aansluiting op de heer Schalkwijk dat er verwacht mag worden dat er discussie 
gaat volgen, omdat het niet zo helder geformuleerd is wat de bijdrage van het rapport is aan de 
concrete activiteiten die uitgevoerd gaan worden. Hier moet nog wel aandacht naar uitgaan. Verder is 
belangrijk zichtbaar te maken vanwege welke redenen men de activiteiten gaat doen, bijvoorbeeld 
vanwege het versterken van de natuur. 

De voorzitter concludeert dat het algemeen bestuur de resultaten van het ecologisch beheerplan 
Twiske als een eerste aanzet ziet en dat er nog nadere verklaringen op de onduidelijkheden moeten 
komen die input kunnen zijn voor de zoneringsdiscussie die nog gevoerd wordt. Op een aantal punten 
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is een nadere uitwerking nodig. Verder moet worden gekeken welke maatregelen er al zijn of worden 
uitgevoerd en wat nieuw is. Een en ander passend bij het zorgen dat natuur en recreatie goed in balans 
zijn en welke keuzemogelijkheden hiervoor zijn. Het algemeen bestuur bedankt voor het rapport en 
ziet dit als mooie input, maar nog niet als compleet plaatje. 

De heer Rood merkt op dat er aanbevelingen worden gedaan, maar dat niet precies wordt geduid op 
welke m2 precies wat gedaan kan worden. Maatregelen die genomen worden hebben veel effect op 
dieren en plantensoorten. Keuzes in beheer zijn van grote invloed hierop. Het ecologisch beheerplan 
is waardevol voor het maken van Natura2000 beheerplannen die in oktober opnieuw moeten worden 
vastgesteld voor de komende 6 jaar. De tellingen die zijn uitgevoerd worden nu al gebruikt als 
onderbouwing van het Natura2000 beheerplan met daarin beheerdoelstellingen. Die 
beheerdoelstellingen worden weer gebruikt voor het uitvoeren van onderhoud. 

De voorzitter zegt dat dit helder is, maar dat de discussie ook in breder verband wordt gevoerd. Dit 
heeft ook te maken met de motie die is ingediend en de brief die eerder is verstuurd aan Oostzaan. 
Voorkomen moet worden dat het verengd wordt en dat dit als een soort ecologische bijbel wordt 
gezien voordat discussie wordt gevoerd over wat er in het gebied mogelijk is, waarbij ook aandacht 
aan evenementen wordt besteed. Belangrijk is eerst de bredere discussie te voeren en dat het 
ecologisch beheerplan gezien wordt als een onderdeel van het bredere geheel. Evident is dat er nader 
onderzoek nodig is en dit gebeurt via de Zoneringskaart. 

Het algemeen bestuur neemt kennis van de resultaten van het ecologisch beheerplan Twiske en 
beschouwt dit als eerste aanzet om mee te nemen in het verdere onderzoek en de bredere discussie 
over de Zoneringskaart. 

4 d MEDEDELING STAND VAN ZAKEN RECREATIEF GRID 

Het algemeen bestuur neemt kennis van de stand van zaken van het project Recreatief Grid. 

5 GEBIEDSONTWIKKELING NATUUR EN RECREATIE 

5 a VOORSTEL BUDGETAANVRAAG EN STAND VAN ZAKEN UITGIFTE MARSEN 

De voorzitter vertelt dat de heer Rood hier het woord over wil voeren, omdat de heer Heinrich vandaag 
verhinderd is. De heer Rood licht toe dat dit project al een tijdje loopt en dat er met de 
zorgontwikkelaar een proces gaande is waarbij ook al aan de vormgeving van het nieuwe zorgcomplex 
wordt gewerkt. Hierover is overleg met de gemeente Landsmeer. Het advies van de 
Welstandscommissie leidt nog tot kleine aanpassingen aan de vormgeving. Het overleg verloopt op 
een goede manier. Op korte termijn wordt duidelijkheid verwacht over de afspraken tussen de 
zorgontwikkelaar en de zorgondernemer die daar het bedrijf gaat voeren. Bij het werven van de 
zorgondernemer wordt rekening gehouden met de huidige dagbesteding om continuïteit aan de 
huidige cliënten te kunnen bieden. De bedoeling was dat er eind mei al een derde 
voorlichtingsbijeenkomst voor de ouders van de cliënten plaats zou vinden, maar deze wordt twee tot 
vier weken uitgesteld. Op dat moment is er al heel veel meer duidelijk over de zorgondernemer, de 
voortzetting van de dagbesteding en vormgeving van de nieuwe zorgboerderij. In de tussentijd heeft 
de heer Rood ook aandacht gevraagd voor het geven van de stand van zaken van dit moment. 

De voorzitter concludeert dat er goed contact met de ouders is en dat er veel contact is met de 
begeleidingsgroep. 

Het algemeen bestuur besluit 
1. Kennis te nemen van de stand van zaken van de uitgifte van De Marsen;
2. In te stemmen met het beschikbaar stellen van € 15.000,-- voor projectbegeleiding en een 

post onvoorzien van € 10.000,-- voor participatie en communicatie;
3. In te stemmen met het dekken van de kosten uit de algemene reserve;
4. RNH opdracht te geven voor de inzet. 
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5 b MEDEDELING CONGRES RECREATIE EN TOERISME LAAG-HOLLAND

Het algemeen bestuur neemt kennis van het verslag van het congres Recreatie, Toerisme en Identiteit 
Laag Holland d.d. 18 november 2021. 

5 c MEDEDELING VOORTGANG RECREATIEMONITOR (RNH) EN BESTEMMINGSMANAGEMENT (PNH)

Het algemeen bestuur neemt kennis van de ontwikkeling van de recreatiemonitor (RNH) en 
bestemmingsmanagement (PNH). 

5 d MEDEDELING GEEN VERLENGING MEERJARENOVEREENKOMST WELCOME TO THE FUTURE

Het algemeen bestuur neemt kennis van de opzegging van de meerjarenovereenkomst van Welcome 
to the Future door ID&T.

6 CONTRACT BEHEER 

6 a VOORSTEL ERFPACHTCONTRACTEN STAATSBOSBEHEER

De voorzitter geeft aan dat hard gewerkt is aan het voorstel samen met Staatsbosbeheer. Gesproken 
is over het gezamenlijk belang én verantwoordelijkheid voor de groene recreatiegebieden in MRA. Om 
de langjarige samenwerking te bekrachtigen en de opmaat te laten zijn naar de verlenging van de 
lopende erfpachtcontracten wordt een voorstel gedaan. Voor Twiske Waterland geldt dat zij nog moet 
komen met een Zoneringskaart. 

De voorzitter wijst op het memo (toegevoegd als bijlage 13), omdat er nog heel veel werk verzet moet 
worden. Er moeten nog afspraken worden gemaakt over hoe overeenstemming te bereiken op de 
openstaande zaken van de bouwstenen. Gaandeweg bleek er verschil te zijn tussen het kennisniveau 
van betrokken partijen, waaronder het Bestuursbureau. 

Als er nieuwe erfpachtovereenkomsten worden opgesteld, dan hangt dit samen met de vernummering 
bij het kadaster en dat is veel uitzoekwerk. Bij het uitzoekwerk is gebleken dat er ook sprake is van 
onjuiste gebruiks- en eigendomssituaties met verjaringszaken en foutieve kadastrale grenzen. Dit moet 
geregeld worden. Het is niet per se nodig om dit voorafgaand te doen, maar dit moet wel geregeld 
gaan worden en hiervoor is externe juridische en financiële expertise nodig. Hiervoor wordt nauw 
samengewerkt tussen het Bestuursbureau, RNH en Staatsbosbeheer, omdat het een gedeelde 
verantwoordelijkheid is om dit proces tot een gewenst eindresultaat te brengen. In het volgende AB 
wordt de vraag om een financiële bijdrage geagendeerd om dit proces met minimale middelen voort 
te kunnen zetten. 

De heer Balduk vult aan dat het binnen de afspraken die nu zijn gemaakt vooral gaat om de methodiek 
om te komen tot nieuwe erfpachtovereenkomsten. Die methodiek is goed doordacht, maar de 
overeenkomsten moeten ook notariswaardig zijn. Wat dit gaat kosten moet in kaart worden gebracht 
vanwege de hoeveelheid percelen. Er is een uitvraag naar marktpartijen gedaan en afgewacht moet 
worden wat dit gaat opleveren. De bedoeling is dit in de zomerronde inzichtelijk te krijgen. Belangrijk 
op dit moment is om vast te stellen dat de erfpachtovereenkomsten nog steeds de bevoegdheden van 
de participanten in de schappen qua bestemmingsplan intact laten. 

Gedeputeerde mevrouw Zaal merkt op dat het AB Twiske Waterland onder beslispunt 2 alleen kan 
instemmen met haar eigen deel. De voorzitter concludeert dat het beslispunt moet worden aangevuld 
met “voor Twiske Waterland” en vermeldt dat de Zoneringskaart gelijktijdig met de visie moet worden 
opgesteld en dient als basisdocument voor de erfpachtovereenkomsten. 

Het algemeen bestuur besluit 
1. Kennis te nemen van gemaakte afspraken tussen de drie recreatieschappen en 

Staatsbosbeheer;
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2. In te stemmen met de gemaakte afspraken over de gezamenlijke visie voor het 
recreatiegebied Twiske- Waterland;

3. In te stemmen met de overeenstemming over de bouwstenen en uitgangspunten voor de op 
te stellen erf- en ondererfpachtovereenkomsten en opstalrechten: 

• Looptijd van de nieuwe erfpachtovereenkomsten van 60 jaar;
• Over de verlengingstermijn worden nadere procesafspraken gemaakt;
• Bij inkomsten uit doelstellingsonafhankelijke activiteiten, welke deels voortkomen 

uit de opstalrechten, wordt de bestaande werkwijze voor de vergoedingen 
gecontinueerd, waarbij deze voor de helft worden toegewezen aan Staatsbosbeheer 
(als grondeigenaar) en voor de andere helft aan de beheerder/gebruiker 
recreatieschappen (beheerder/gebruiker). 

4. De bouwstenen zo snel mogelijk in 2022 uit te werken in nieuwe erfpachtovereenkomsten 
voor de drie recreatieschappen welke betrekking hebben op het areaal dat onder de huidige 
lopende erfpachtcontracten valt;

5. Kennis te nemen van het vervolgproces waarbij het bestuursbureau – samen met 
Staatsbosbeheer – opdrachtgever wordt voor dit procesvoorstel. 

7 MEERJARENBEHEER 

7 a VOORSTEL INTENSIVERING BEHEER IN HET TWISKE 

De voorzitter licht toe dat voorgesteld wordt het beheerniveau in Het Twiske op een drietal punten te 
intensiveren. Ten eerste door het hanteren van een biodiversiteit bevorderend maaibeleid. Dit sluit 
aan bij de schapsambitie “meer biodiversiteit”. Uit het waarderingsonderzoek dat in 2021 is gehouden 
onder recreanten in het Twiske bleek dat er behoefte aan is om de toiletvoorzieningen vaker te 
reinigen en de zon- en ligweiden frequenter te ontdoen van ganzenpoep. 

De heer Boland vraagt in hoeverre dit in verband staat met het ecologisch beheerplan en het 
maaibeleid. De heer Rood zegt dat het maaibeleid al een beetje ingaat op de aanbevelingen van het 
ecologisch beheerplan. Het aanbieden van meer kruidenrijke bermen en het niet klepelen van bermen 
is een intensievere maatregel. De heer Boland vraagt of dit conform het beheerplan is of dat dit als een 
eerste stap moet worden gezien. De heer Rood zegt dat dit als eerste stap moet worden gezien. De 
voorzitter constateert dat hiermee al deels uitvoering aan het plan wordt gegeven. Dit is het geval 
volgens de heer Rood en hier heeft men geen spijt van. De voorzitter constateert dat als nu al deels 
invulling wordt gegeven aan het ecologisch beheerplan om meer biodiversiteit te bevorderen is het de  
vraag of dit mogelijk bijt met andere wensen die uit de nog te voeren discussie naar voren komen. 

De heer Gilliam merkt op dat het ecologisch beheerplan een verzameling is van mogelijke maatregelen 
die genomen zouden kunnen worden. Dit strookt met het geheel en wat betreft het maaibeleid is er 
een inhaalslag nodig. Mevrouw Zaal heeft dit niet zo gelezen dat het alleen in het belang van de natuur 
is. De heer Schalkwijk beaamt dit en begrijpt uit het voorstel dat als men dit jaar nog goed recreatie wil 
uitvoeren zonder dat er overlast is daarvoor ganzenuitwerpselen geruimd moeten worden, en dat dit 
even naar voren gehaald moet worden om hier uitvoering aan te geven. 
De heer Boland onderstreept dat het belangrijk is om een duidelijke toelichting toe te voegen. 

Het algemeen bestuur besluit 
1. Kennis te nemen van de inhoud van de beheermaatregelen;
2. Het beheerbudget structureel te verhogen (€ 30.000,--) en te verwerken in de najaarsnotitie. 

7 b MEDEDELING STORMSCHADE DUDLEY, EUNICE EN FRANKLIN 
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Het algemeen bestuur neemt kennis van de stormschade als gevolg van de stormen Dudley, Eunice 
en Franklin. 

8 ORGANISATIE WAARONDER SCHAPSOVERSTIJGENDE ZAKEN

8 a MEDEDELING WETSWIJZIGING WET GEMEENSCHAPPELIJKE REGELINGEN 

De voorzitter meldt dat er wordt gewerkt aan een voorstel en dat dit wordt geagendeerd voor de 
zomerronde 2022. 

Het algemeen bestuur neemt kennis van 
• De nieuwe Wet Gemeenschappelijke Regelingen;
• De oprichting van een ambtelijke werkgroep voor de aanpassing van de gemeenschappelijke 

regeling die tegelijk met andere schappen in de zomerronde ter besluitvorming wordt 
voorgelegd. 

8 b MEDEDELING WET OPEN OVERHEID

Het algemeen bestuur neemt kennis van 
• De memo over de Wet Open Overheid
• De opdracht aan RNH om in overleg met het Bestuursbureau de invoering van de WOO voor 

te bereiden en uit te werken. De extra kosten worden doorberekend aan de 
recreatieschappen en inzichtelijk gemaakt in de najaarsrapportage. 

8 c MEDEDELING GEWELDSMIDDELEN BOSWACHTERS 

Gedeputeerde mevrouw Zaal vraagt hoe groot het probleem hier in het schap is wat betreft 
geweldsdelicten. De heer Gilliam zegt dat het probleem verwaarloosbaar is wat betreft 
geweldsdelicten, maar ziet het ook als verdedigingsmiddel waarmee de medewerkers steviger in hun 
schoenen staan wat betreft mensen aan te spreken op hun gedrag. Afgesproken is nu bij de algemene 
discussie in den lande aan te sluiten wat betreft BOA’s en hoe hiermee om te gaan. Overigens heeft 
het recreatieschap de boswachters geïnstrueerd om terughoudender te zijn bij conflictmomenten. 
De heer Hegger wijst erop dat er ook discussie is m.b.t. BOA’s bij de gemeenten. Handboeien blijken 
toch van belang te zijn om iemand onder controle te houden totdat de politie het kan overnemen. Een 
voordeel hiervan is dat mensen ook trainingen volgen waardoor zij weerbaarder zijn. Belangrijk is 
gegevens te verzamelen over hoe vaak iets voorkomt en wat de gevaarsetting is geweest om hier 
discussie over te kunnen voeren in hoeverre verdedigingsmiddelen noodzakelijk zijn. Verder is de vraag 
of de handhaving onder het recreatieschap valt of onder de gemeenschappelijke regeling van de 
gemeenten. In coronatijd zijn er vanuit de gemeenten ook BOA’s in het Twiske ingezet. 
De heer Gilliam geeft aan dat verder in kaart wordt gebracht hoe vaak verdedigingsmiddelen in het 
recreatieschap gemist worden. 

De voorzitter constateert dat in een volgende AB vergadering op dit onderwerp wordt teruggekomen 
om te kijken wat hier verder mogelijk is. 

Het algemeen bestuur neemt kennis van 
• De gevolgen van het intrekken van de justitiële toekenning van korte wapenstok en 

pepperspray;
• Het verzoek om de gevolgen onder de aandacht te brengen bij uw burgemeester, zodat in 

het driehoeksoverleg met Justitie en politie gepleit kan worden voor adequate uitrusting van 
de boswachters van de recreatieschappen. 
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8 d VOORSTEL DIENSTVERLENINGSOVEREENKOMST

De voorzitter zegt dat dit voorstel al vaker voorbij is gekomen en dat hier vorige keer over is gesproken. 
Er vond nog discussie plaats met Geestmerambacht waarna er een hernieuwd voorstel is gekomen. 
Gebleken is dat in de AB vergadering van eind 2021 op details verschillende versies ter besluitvorming 
zijn voorgelegd in de AB’s. Dit zijn echt details geweest en het moet eenduidig zijn. Op inhoud verandert 
er niets, maar belangrijk is dat dit gelijk getrokken wordt. Gevraagd wordt daarom nogmaals in te 
stemmen met de Dienstverleningsovereenkomst, waarbij dit nu tot op het detail voor alle schappen 
gelijk is. 

Het algemeen bestuur besluit om de gewijzigde Dienstverleningsovereenkomst inzake het 
bestuursbureau van de recreatieschappen Alkmaarder- en Uitgeestermeer, Geestmerambacht, 
Groengebied Amstelland, Spaarnwoude en Twiske-Waterland tussen de provincie Noord-Holland en 
deze recreatieschappen, vast te stellen. 

9 PLANNING & CONTROL 

9 a MEDEDELING TARIEVEN RNH

Gedeputeerde mevrouw Zaal constateert dat er een aantal functies in schaal omhoog is gegaan en 
vraagt om een toelichting. De heer Gilliam licht toe dat er twee maatregelen zijn genomen door RNH. 
Er is een MT lid minder en dat is uit de managementformatie (overhead) gehaald en wordt nu 
uitvoerend ingezet. Dit heeft als gevolg dat er minder mensen hoeven te worden ingehuurd. Daarnaast 
is men van 5 locatiemanagers naar 3 locatiemanagers gegaan waardoor deze meer 
verantwoordelijkheid krijgen en daarom heeft herwaardering van de functies plaatsgevonden. Per 
saldo is het de verwachting dat dit een financiële besparing oplevert. 

Het algemeen bestuur neemt kennis van de actuele uurtarieven en verdeelsleutels die RNH toepast 
voor haar dienstverlening aan de recreatieschappen. 

9 b MEDEDELING BEGROTING RNH 2022

Het algemeen bestuur neemt kennis van de RNH begroting 2022.

10 ACTUALITEIT

TERUGKOPPELING EERSTE VERGADERING WERKGEVERSCOMMISSIE BESTUURSBUREAU

De voorzitter vertelt dat er vanmorgen werkgeverscommissie van het Bestuursbureau heeft 
plaatsgevonden en dat afgesproken is hier een terugkoppeling over te geven in het AB. Over het 
algemeen is men erg tevreden over de door het Bestuursbureau gezette stappen. Alle taken zijn goed 
opgepakt en worden voortvarend voortgezet. Er is wel een aantal praktische zaken waar aandacht voor 
is gevraagd. De verdeling tussen RNH, AC en Bestuursbureau moet verder invulling krijgen. In de 
praktijk zijn er zaken die daar tussenin vallen of in het verleden zo gegroeid zijn. Dit moet met elkaar 
worden vormgegeven en is punt van aandacht. Soms gaat het ook over praktische zaken, zoals  
bezetting van het Bestuursbureau versus het vergaderen op een woensdag. Op langere termijn wordt 
gekeken wat handige vergaderdata zijn. Daarnaast moeten ook afspraken worden gemaakt over de 
catering bij vergaderingen op locatie.  Aan het einde van het jaar vindt nog evaluatie plaats van wat de 
opdracht van het Bestuursbureau was en wat dan de stand van zaken is. Er vindt nog een schriftelijke 
uitgebreidere rapportage plaats over het eerste overleg van de werkgeverscommissie. 

10 a COLLEGEVORMING EN OVERDRACHTSDOSSIER 

De voorzitter licht toe dat zij vandaag voor het laatst het AB voorzit. Gewerkt wordt aan een 
overdrachtsdossier voor de nieuwe bestuursperiode. Binnenkort, op 3 juni a.s. is het Lentekabinet. 
Hiervoor zijn ook raads- en statenleden uitgenodigd. 
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Voorgesteld wordt om voor deelnemers aan de nieuwe collegeperiode een apart inwerkprogramma 
op te stellen, zodat kennis genomen kan worden van heel Twiske Waterland en niet alleen van een 
evenement in Twiske. 
De heer Hegger constateert in zijn agenda dat de uitnodiging voor het Lentekabinet om 9.30 uur is en 
dat er dan ook een overleg Economische Zaken Zaanstreek Waterland plaatsvindt, waarbij een grote 
groep wethouders aanwezig is en dat duurt tot 11.00 uur. Zou het programma van het Lentekabinet 
iets verlaat kunnen worden? De voorzitter geeft aan dat 3 juni specifiek bedoeld is voor raads- en 
Statenleden, maar dat er ook nog een breder inwerkprogramma komt. De heer Hegger zegt dat 
collegeleden ook graag bij dit soort gelegenheden aanwezig zijn, zodat duidelijk is wat er besproken 
wordt.

De heer Schalkwijk vertelt dat de onderhandelingen wat betreft collegevorming in Wormerland in 
goede harmonie verlopen en dat het de verwachting is dat er eind mei a.s. een concept voor het 
Coalitieakkoord wordt opgeleverd inclusief een voorstel voor benoeming van de wethouders voor de 
nieuwe bestuursperiode. De heer Schalkwijk verwacht als wethouder aan te blijven. 

De heer Boland zegt dat wat betreft de gemeente Waterland hier morgen meer duidelijkheid over 
wordt verwacht, maar dat het nog wel even kan duren voordat dit gereed is. 

De heer Breunesse vertelt dat de onderhandelingen in goede harmonie verlopen met 6 partijen en dat 
het inhoudelijk ook de goede kant op gaat. De verwachting is dat er in de vergadering van 16 juni a.s. 
een nieuw college beëdigd kan worden. De heer Breunesse verwacht als wethouder aan te blijven. 

De heer Monen weet dat ook de gesprekken in de gemeente Landsmeer in goede harmonie verlopen, 
maar dat het wel een moeizaam proces is. Wat de gemeente Oostzaan betreft is het de verwachting 
dat op 23 mei a.s. het Coalitieakkoord gereed is en dat de wethouders worden voorgedragen. 

De voorzitter vertelt dat er begin juni a.s. duidelijkheid vanuit de gemeente Amsterdam wordt 
verwacht. Stadsdeelvoorzitters worden dan ook voorgedragen. 

De heer Hegger geeft aan dat in de gemeente Purmerend morgen een besluit in de raad wordt 
genomen. 

De voorzitter zegt dat in overleg met RNH nog een keer een afscheid wordt georganiseerd en dat hier 
ook de heer Butter bij wordt betrokken. 

11 BESTUURSMEDEDELING VOOR RADEN EN STATEN NA AB

Op de vraag van de voorzitter of met de voorgestelde bestuursmededeling kan worden ingestemd 
merkt de heer Schalkwijk op dat alles is opgesteld met de kennis van vandaag en dat bijvoorbeeld de 
financiële stukken er morgen anders uit zouden kunnen zien. Met de heer Rood is al besproken dat dit 
nog wordt toegevoegd als winstwaarschuwing. 

Het algemeen bestuur neemt kennis van de concept teksten voor de bestuursmededeling voor raden 
en Staten na het AB. 

12 RONDVRAAG 
Gedeputeerde mevrouw Zaal vraagt hoe het met de droogte staat en wat voor consequenties dit heeft 
voor natuur, fauna en zwemwaterkwaliteit. De heer Wals geeft aan dat de kwaliteit van het zwemwater 
nog goed is. Bermen worden wel wat geler door de droogte. Wat betreft de rietvelden is het peil op 
niveau. 

Verder las mevrouw Zaal dat er in het DB uitgebreid is gesproken over de ontheffing van de 
Faunabeheereenheid voor het afschieten van ganzen, omdat zwemwaterkwaliteit geen grond is voor 
ontheffing. Als hier vragen over zijn, dan kan de Faunabeheereenheid een keer worden uitgenodigd 
voor het geven van een toelichting. 
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De voorzitter vertelt dat er in het DB discussie is gevoerd over een stuk dat is ingediend, waarbij eerder 
in het AB is aangegeven dat het niet de voorkeur heeft om ganzen af te schieten en dat dit wel terug 
kwam in het voorstel van de provincie. Vervolgens is afgesproken dat de eerdere evaluatie in 
combinatie met het nieuwe voorstel wordt besproken dat nog wordt aangescherpt. Dit is daarom nog 
niet doorgeleid naar het AB. De voorzitter dankt de provincie voor het aanbod om de 
Faunabeheereenheid uit te nodigen voor het geven van een toelichting, omdat dit de discussie zal 
helpen. 

De heer Schalkwijk constateert dat er veel commotie is rondom het Twiske waardoor het lijkt alsof het 
recreatieschap alleen bestaat uit het Twiske. De heer Schalkwijk stelt voor om eens na te denken over 
een andere naam voor het recreatieschap, waaruit de naam “Twiske” wordt geschrapt. De voorzitter 
zegt dat zij het eens is met het feit dat de focus vooral op het Twiske zit en dat wordt weer bevestigd 
door nieuwe raads- en Statenleden uit te nodigen voor het Lentekabinet. De naam “Twiske Waterland” 
is voortgekomen uit het samenvoegen van twee recreatieschappen, namelijk “Twiske” en 
“Waterland”. Ondertussen lijkt het alsof het alleen uit Twiske bestaat en vaak ook dat het binnen de 
grenzen van de gemeente Amsterdam ligt. Misschien is het een goed idee om een soort prijsvraag uit 
te schrijven voor een nieuwe naam. De voorzitter denkt dat het goed is om het voorstel voor een 
nieuwe naam mee te geven in de nieuwe bestuursperiode. 

De heer Hegger bedankt mevrouw Groenewoud voor haar voorzitterschap. 

13 SLUITING 

De voorzitter bedankt de aanwezigen en sluit de vergadering om 14.20 uur. 


